
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 14. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1264

I svar af 18. maj 2020 på spørgsmål nr. S 1162 (https://www.ft.dk/samling/20191/

spoergsmaal/s1162/svar/1660674/2193136.pdf) skriver ministeren, at ministeren ”arbej-

der for at øge den danske produktion af alternative proteiner”, fordi ”det er vigtigt for at

reducere importen af soja, og fordi øget produktion af alternative proteiner i Danmark kan

give gevinster for miljø, klima, vækst og beskæftigelse”. Vil ministeren redegøre for, hvor

stor en andel af soja-importen, ministeren ønsker eller gerne ser erstattet af dansk produ-

ceret protein-foder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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